
INNEBANDY
Sektionsmöte

med föräldrarepresentanter
och spelarråd
Mötesanteckningar

2022-11-13
19.00-21.30
Hammarhallen

Närvarande: Fredrik Lindström P10, Annika Andersson P08/09, Mariah Fransson P14, P12
och herr utv, Andre Kevenmark P13, Elin Jakobsson F14, Rebecca Persson Elfström F13,
Olle Oskarsson F11, Lisa Persson P14, Sam Kroik Herrlaget, Shir Hussein Jafari Herrlaget,
Sektionen: Stina Thysell Persson, Catarina Roos, Peter Albinsson, Jesper Sydlén, Katarina
Eriksson

Ärende Notering Ansvar
Presentation
innebandy-
sektionen

Vi som sitter i innebandysektionen presenterade oss.

Presentations-
runda lagen

Herrlaget: Sam och Shir undrar hur de som bor i stan ska ta
sig till Vännäs. De är 13 st som bor i stan, hur gör vi? Kan det
köpas in en minibuss? Vi skickar frågan vidare till
huvudstyrelsen

Herrar utveckling: Lite tunt i truppen

Damer utveckling: ingen närvarande

F07/08 Olle har inte med sig några frågor

P08/09 Laget funderar på matchvärdsuppgiften, att det nu
finns fler uppgifter som föräldrar behöver hålla i. Uppgiften
känns lite överflödig. Lite tunt i truppen

F09/10 ingen närvarande

P10; Fredrik hälsar att laget är nöjda och inte har något att ta
upp

F11 Olle har inga frågor

P11 ingen närvarande

F12 ingen närvarande



P12 Om man inte har råd att åka på cup, hur gör man då? Vi
berättar om stödfonden

F13 Rebecka har inga frågor med sig

P13 André har inga frågor från P13

F14 Träningstiderna krockar med volleybollen och
gymnastiken. Dokumentation på match? Kan vi inte få ha
sammandrag? Vi tar med den frågan till förbundet.
F14 upplever också att de har sämre träningstid än P14, och
att de även hade det i fjol

P14 Inga frågor, vissa pojkar älskar två träningar i veckan,
andra inte. Några vill ha sammandrag, andra inte. Bingolotter,
frågan tas upp senare.

F15 ingen närvarande

P15 ingen närvarande

F16 ingen närvarande

P16 ingen närvarande

Parainnebandy ingen närvarande
Vad är föräldra-
representant och
spelarråd?

1-2 föräldrar från varje lag
De är med på ca 2 möten per säsong
En länk mellan ledare, spelare, föräldrar och oss i sektionen

Vad går
medlems- och
tränings-
avgifterna till?

● Anmälningsavgift
● Licenser för samtliga spelare
● Administrationsavgift/lag till förbundet
● varje lag får minst 60 bollar à15 kr st, lagväska 400;-,

medicinväska 400:-, målvaktsutrustning ca 10 000:- x2
cupbidrag 2000:-

● Innebandygala ca 15 000:-
● Material i alla hallar
● Domaravgifter, domartröjor till våra unga domare
● Utbildning till ledare

Arbeten under
säsongen

● SDF-SM  - lagjobb för senior och herr/dam-utveckling
Det jobbet valde de själva att göra

● Packa på Ica - herrlaget, herr- och dam- utveckling
● Söndagsbingo - herrlaget, herr- och dam- utveckling

● 3 bingolotter/spelare till uppesittarkvällen 23/12
● Förhoppningsvis rallyt 10/2, start 9.30

Alla på mötet anser att vi ska ta det jobbet.
● 1 Vännäshäfte/spelare



Målvakts-
träningar

Vi har haft första tillfället för de äldre,och det andra tillfället
är onsdag 23/11 Målvaktstränare Ella Saari

För de yngre har vi ännu inte bestämt något datum

Det är tufft att få målvakter i lagen, så det är jättebra med
målvaktsträningar för dem. De får känna sig viktiga

Parainnebandy Ett svif för alla - så vi har startat parainnebandy
Uppstart 21/9
Nils Lindström i herrlaget är huvudtränare för dem.

Vi vill bli
bättre….

Vi tar gärna emot konstruktiv kritik
Blankett: vi vill bli bättre
Den finns på hemsidan, och man kan fylla i den och lämna in
den på kansliet, el skicka den till Stina (ordf i
innebandysektionen)

Nästa möte med
föräldra-
representanter
och spelarråd

Det mötet är i februari. Vi har oftast mötena andra söndagen i
månaden

Sektionsmöte
för bara
sektionen

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Årshjul för
innebandyn

Ska vi göra ett nytt årshjul för nästa år?
Ja det gör vi

Ska vi ha ledarträff innan jul? Vi bestämmer att vi serverar
glögg, pepparkakor, lussebullar och kaffe till alla ledare på
herrarnas hemmamatch den 3/12. Då kan ledarna både få fika
och se bra innebandy.

Nästa sektionsmöte 4/12 kl 17.30-19.30

Stina
skickar
inbjudan
till ledarna



Budget Vi har lämnat in ett budgetförslag för nästa år. Det lämnades
in 7/11. Vi gissar att vi får tillbaka förslaget för revidering.

Parainnebandy Vi kommer vara med i Västerbottningen till veckan.
Tränare - Nils Lindström
Vi funderar på fler tränare.

Målvakts-
träningar

Vi hade för de äldre 26 oktober och har nästa tillfälle 23/11
Tränare för de äldre: Ella Saari
Tränare för de yngre är ännu inte klar, vi letar vidare
Vi diskuterar mycket runt denna fråga

Vi vill bli bättre Vi går igenom ärenden som kommit in.

Bingon Vem av oss i sektionen kan ansvara för det? Vi funderar
vidare på den frågan.

Innebandygalan
1/4

Planering
Kan vi hitta en annan lokal? Liljaskolans matsal kanske?
Stina ringer och kollar med kommunen imorgon
Vi bestämmer att vi köper färdig köttfärs på Ica, precis som i
våras.

Övriga frågor 29/11 Idrottens utvecklingsråd kl 18.15 - 20.30 på Hotell
Vännäs - vi anmäler oss till det.

Noterats av Katarina E


